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Ze života obce 
Otevření dětského hřiště 8. 7. 
2012  - obec Kublov děkuje 
všem, kteří se podíleli na 
stavbě dětského hřiště. Velké 
poděkování patří členů o.s. 
Kublováček.

Akce na Velízu
   S velkým zájmem se setkalo 
znovuobnovení kříže u cesty 
na Velíz, o kterém jsme psali 
v předchozím čísle.  
   Na žádost starosty a místních 
farníků se dne 27.9.2012 na 
Velíze uskutečnilo jednání se 
zástupci Římskokatolické 
církve ve věci stavu některých 
nemovitostí, zejména střechy 

kostela a části hřbitovní zdi a to zejména v horní části nového hřbitova. Obec požádala zástupce církve, jako 
vlastníka těchto nemovitostí o součinnost při opravě hřbitovní zdi. Přesto, že se nejedná o majetek obce, projevili 
jsme ochotu se na opravě podílet.  Zástupcem církve však bylo sděleno, že na to nemají peníze a že oplocení 
hřbitova považují za součást pohřebiště a je dle jejich názoru na obci, aby hřbitovní zeď opravila. Obec však musí 
i při své vstřícnosti vycházet z toho, že je sice nájemcem pohřebiště, ale není vlastníkem staveb v areálu kostela. 
Oběma stranami bylo shodně konstatováno, že právní úprava je v uvedených souvislostech málo konkrétní. 
Starosta uzavřel věc s tím, že se písemně obrátí o stanovisko na ministerstvo pro místní rozvoj. Ohledně kostela 
zástupci církve připustili, že oprava je nutná, že však na ni nemají peníze a že některé jejich kostely jsou v ještě 
horším stavu.  

Sbor dobrovolných hasičů
Obec Kublov za významné pomoci členů jednotky sboru dobrovolných hasičů provedla připojení 

hasičské zbrojnice na veřejný vodovod a kanalizaci. Následovat bude vybudování sociálního zařízení pro hasiče.
Rovněž za pomoci členů jednotky bylo provedeno zateplení stropu zbrojnice. Garáž bude vybavena topením, 
které zajistí temperování na nezámrznou teplotu. Cílem je posílit akceschopnost jednotky tím, že v zimním 
období nebude nutno vypouštět cisternu hasičského vozidla. 

Byla provedena oprava ruční pumpy u studny naproti hasičské zbrojnici. Upozorňujeme uživatele, že 
voda z této studny není pitná.

Komunikace
Na žádost obce byla vypracována dokumentace k opravě komunikací v místní části Chaloupky.  Po vydání 
stavebního povolení bude vybrán dodavatel.  Ještě před zamýšlenou opravou chceme provést opatření, které by ve 
vytypovaných místech řešilo odvod dešťových vod. Při této příležitosti chceme stavební úpravou zajistit i posílení 
přítoku  do rybníku v Chaloupkách. 

V současné době probíhá na žádost obce zasíťování nové ulice v Zátiší včetně stavební přípravy pro osazení 
sloupů veřejného osvětlení. 

Územní plán
Zastupitelstvo obce Kublov na svém posledním zasedání dne 26. 9. 2012 schválilo změnu č. 1 územního plánu 
obce Kublov. 



Odpady
Zadali jsme úpravu nepotřebných kontejnerů dříve užívaných na plasty. Budou přestavěny zčásti na zásobník 

pro posypový materiál, zčásti na kontejnery pro sklo s možností vkládat rozbité tabulové sklo. Při této příležitosti 
upozorňujeme, že obec nezajišťuje vyvážení rozbitých či nerozbitých autoskel ani jiných dílů vozidel.  Je 
povinností vlastníka takového odpadu, aby jej zlikvidoval na své náklady. Prosíme, nedávejte ke kontejnerům věci, 
které nejsou komunálním odpadem (koberce, televize apod.). Právě k tomu slouží sběr nebezpečného či 
velkoobjemového odpadu.  

Sběr nebezpečného odpadu bude proveden v sobotu  20. 10. 2012 od 7:00 do 7:30 hod. na ploše 
u Veského rybníka. Sběr velkoobjemového odpadu se uskuteční v pondělí a úterý 22. a 23. října 
2012 na stejném místě. 

V pátek dne 19.10. od 11:00 hod. se uskuteční místní šetření za účelem neoprávněného skládkování dřeva
fyzických osob a znečišťování odpady a odpadky na pozemcích určených k plnění funkcí lesa.  V první etapě bude 
kontrola provedena v lesních porostech na okraji Velízu.

Na obec se obrátil jeden z občanů, který upozornil na stav dvou lip vedle garáže v Hoře. Z těchto lip, které 
stojí vedle kříže a jsou na pozemku obce odpadávají zaschlé větve.  Požádali jsme o stanovisko a o zajištění 
případné péče CHKO Křivoklátsko.  Po zjištění zdravotního stavu obou stromů bylo obci správou CHKO 
Křivoklátsko doporučeno oba  pokácet. 
Za  této situace zastupitelstvu nezbylo, než s pokácením obou stromů souhlasit. 

Obec v současné době na výzvu MÚ Beroun zahájila práce na aktualizaci územně analytických podkladů, 
které by měly být předány ORP Beroun. Cílem je vedení přehledu o infrastruktuře ve vlastnictví jednotlivých obcí, 
ale i dalších subjektů.  

Zastupitelstvo obce pořádá v sobotu 8. 12. 2012 v sále Na Slovance posezení s občany. Od
14.00 hodin vystoupí děti z Mateřské školy Kublov a v 15.00 hodin bude promítán 3. díl filmu 
„Velíz“. Jde o hodinový snímek studia J.O.P. Srdečně zveme všechny občany

Milí spoluobčané z Kublova,
školní rok a jeho začátek je za námi a nastávají „běžné“ dny plné prožitků, které přináší každý jednotlivý den 
v mateřské škole. Letošní školní rok jsme zahájili velkými personálními změnami. Za paní učitelku Miladu 
Jiráskovou nastoupila paní učitelka z Kublova, Mgr.Jana Ulbrichová,za dlouhodobě nemocnou paní kuchařku 
Marii Papežovou jsme přijali paní Irenu Hájkovou. Obě pracovnice mají dlouholeté praxe v oboru a poznala jsem 
je jako svědomité pracovnice, které jsou si vědomy své nezastupitelné úlohy při budování společenství mateřské 
školy. Moc si přeji a věřím tomu,že vzájemná spolupráce bude dlouhodobá a příjemná.

Dovolte mi, abych se i na stránkách Kublovských novin rozloučila s paní učitelkou Miladou Jiráskovou, 
která odešla do důchodu. Paní učitelka byla jistě výjimečnou osobností, která dokázala vytvořit kladné vztahy plné 
důvěry a porozumění na pracovišti ale i mimo ně. Její vztah k dětem i rodičům byl obdivuhodný a bylo mi ctí a 
potěšením s ní spolupracovat. Za všechno, čím obohatila život v naší mateřské škole jí ještě i takto děkuji!

Ráda bych Vás informovala také o nových projektech, do kterých se naše školka zapojila a které sleduje ve 
svém vzdělávacím programu. Zapojili jsem se do projektu „Celé Česko čte dětem“ ve kterém budeme sledovat vliv 
čtení na emoční zdraví dětí. Tradičně ale v intenzivnější míře se budeme věnovat Angličtině, kterou mají děti v naší 
školce zdarma, což není vůbec obvyklé. Dále jsme si vytvořili program zaměřující se na Bezpečnost a ochranu 
zdraví dítěte, což vnímám jako velice důležité. Samozřejmě se věnujeme naplňování všech ostatních cílů 
vycházejících z RVPP.

Touto cestou  děkuji za výbornou spolupráci s Obcí Kublov, zejména panu starostovi JUDr. Josefu Matějkovi 
za jeho vstřícnost a osobní nasazení při vyřizování žádosti o dotaci na zmodernizování školky a pevně věřím, že 
jeho úsilí přinese kladné změny v naší organizaci.

    Přeji Vám samé příjemné dny! Marie Rumpíková a celý kolektiv MŠ  Kublov

Kdo tu s námi také žije
Nejsem natolik naivní, abych očekával například v souvislosti s nedávno ukončenou stavbou splaškové kanalizace 
nějaké uznání. I když s ohledem na své životní zkušenosti vím, že každý vidí především  to, co  se mu nelíbí, přesto  
těžko  uvěřit  tomu,  že vedle  nás  žije  někdo,  kdo naprosto podlým a lživým způsobem dokáže nejen plivnout na 
naši obec, ale paušálně i na své sousedy.  Před nedávnem bylo doručeno na různé úřady, včetně ministerstva,
několik stížností téměř shodného textu,  ve kterém  je osočována obec, obsluha ČOV i občané obce. 



Text stížnosti otiskujeme v plném znění :

Opravdu se nás nijak nedotýkají bláboly ve stížnosti uvedené.  Osoba, která je autorem dopisu, je nám s 
pravděpodobností  hraničící s jistotou známa. Zneužití identity jiného občana obce spolu se lživým obviněním 
dává věci nejen občanskoprávní, ale i trestněprávní rozměr. Jméno ve stížnosti je začerněno, protože neodpovídá 
skutečnosti.

Myslím, že  osoba,  která se snížila k tak ubohé  akci, si spíše zaslouží naše politování než odsudek, neboť 
ona sama  je tou nejvíce potrestanou svým vlastním charakterem. Určitě však o ní ještě uslyšíme a to alespoň do 
doby, než si najde jiný objekt pro své stížnosti, nebo do doby, kdy jí umožníme, aby svá tvrzení prokázala 
v příslušném soudním řízení.  
       Před kolaudací každá stoka prošla tlakovou zkouškou. Je naprosto vyloučeno, že by do stokové sítě byly 
napojeny nějaké drenáže či dešťová kanalizace. Pokud by nějaký jednotlivec bez vědomí provozovatele 
prostřednictvím své přípojky vypouštěl jiné než splaškové vody, porušil by tím nejen kanalizační řád, ale i zákon 
o vodovodech a kanalizacích. Obec takovéto porušení právních předpisů nezjistila. ČOV je vybavena moderní 
telemetrií s dálkovým přenosem dat systému Fiedler – Mágr. Průběžně je monitorováno 7 parametrů na ČOV a 6 
parametrů na ČS Zátiší. Obsluha je o provozních stavech v případě potřeby informována GSM přenosem na 
mobilní telefon. Přenášená data jsou uložena na vzdáleném serveru a obec je může pouze číst, nemůže je měnit. 
Tato data slouží i kontrolním orgánům. Pokud by došlo k nadměrnému nátoku balastních vod, okamžitě by  
takový nárůst byl zaznamenán ultrazvukovou sondou trvale v Parschallově žlabu zjišťující průtok čistírnou a 
takový údaj by byl každých deset minut odesílán do datového úložiště.  Naše ČOV  trvale dosahuje výborných 
ukazatelů při čištění odpadní vody a za dobu provozu ani jednou nedošlo k překročení stanovených limitů 
znečisťujících látek. Odvodněné kaly jsou dle smlouvy o dílo s VaK Beroun s.r.o. odváženy na externí ČOV, 
která je vybavena kalovou koncovkou. Od ledna do září 2012 bylo odvezeno cca 144 m3 zahuštěných kalů. Kaly 
byly odvezeny na externí ČOV Hořovice. Shrabky z česlí a písek z lapáku jsou likvidovány průběžně v nádobách 
na TKO a odváženy z areálu ČOV firmou AVE CZ Hořovice. Nad rámec povinností čistírny naší velikosti jsme 
spustili do provozu i zařízení na likvidaci fosforu.  Každý měsíc jsou odebírány vzorky a prováděn jejich rozbor v 
certifikované laboratoři.  Povodí Vltavy, s.p. pak namátkově provádí kontrolní náběry vody vypouštěné do 
potoka. Ani těmito kontrolními odběry nebylo zjištěno překročení povolených limitů.   

                 JUDr. Josef Matějka - starosta



Spolek dobrovolných mopedistů Kublov

Třetí zářijovou sobotu pořádal náš spolek již 4.ročník mopeďácké vyjížďky Křivoklátskem. Po desáté hodině se 
začali sjíždět první účastníci a těsně před polednem obsahovala prezentační listina již 155 jmen zaregistrovaných 
mopedistů, což nebylo číslo konečné, neboť naši kamarádi ze Světlé nad Sázavou, kteří se k nám vydali po vlastní 
ose (cca170km), se k prezentaci dostavili, až chvilku po dvanácté. Polední bimbání z Velizu už přes zvuky 
motorů u Slovanky slyšet nebylo – kolona se rozjela na trasu: Karlov, Nový Jáchymov, Nižbor, Sýkořice, 
Zbečno, Křivoklát a Višňová - kde byl pro všechny připravený oběd. Po asi hodinové pauze jsme se vydali dál ve 
směru: Nezabudice, Velká Buková, Roztoky, Karlova Ves, zpět do Kublova. Po dojezdu bylo vyhlášeno a 
věncem odměněno pět kategorií. Nejstarší účastník: p.Hofman z Berouna ročník 1931,   nejmladší účastník: L. 
Melen z Brandýska ročník 1993, nejtěžší účastník: p. Šťastný z Podkozí 121Kg, z největší dálky: Mopeďáci ze 
Světlé nad Sázavou.

Zvláštní cena za statečnost: Michal 
Špiryt Kublov- který odjel většinu 
trasy bez jedné šlapky! Na závěr byly 
malým dárkem odměněny všechny 
ženy. Všichni účastníci se společně 
vyfotili a svými podpisy podpořili 
zdravici s přáním brzkého uzdravení 
pro našeho člena Jirku Zímu.          
S dobrými pocity z průběhu i z 
kladných ohlasů návštěvníků, jsme se 
večer rozcházeli domů a v hlavě 
začínali spřádat přípravy na ročník 
příští… 

Bohužel euforie v nás 
nevydržela ani celý týden, vzhledem 
ke zprávě o tragickém úmrtí člena 
našeho spolku pana ing. Jana Zrcka.                                        

Touto cestou bychom chtěli celé jeho rodině vyjádřit upřímnou soustrast                                       Jana Hrudková                                         
                                                 

Kublováček
Putování za sluníčkem se uskutečnilo 1. září 2012. Počasí nám moc nepřálo, ale i přes to se sešlo 37 dětí, které 
s námi za Sluníčkem putovaly. Plnění úkolů v průběhu akce nadchlo jistě nejen děti, ale i přihlížející dospěláky.
Na závěr si děti opekly špekáčky a dobře se pobavily.

Co nás čeká

Tuto sobotu 13.10.2012 od 15:00 hod. Kublováček ve spolupráci s Mysliveckým 
sdružením Velíz Kublov zve děti na akci Poznejte myslivcův rok.
20.10.2012 se všichni uvidíme na Reji světlušek, kde se s dětmi a rozsvícenými lampiony projdeme po 
Kublově.
1.12.2012 se bude, již podruhé, rozsvěcet Vánoční strom a konat vánoční jarmark.
Tímto bychom chtěli oslovit veřejnost s prosbou o pomoc. Pokud máte nápady, co by se mohlo na 
jarmarku objevit nebo nám chcete sami nabídnout např. vaše výrobky k prodeji, napéct vánoční 
cukroví, apod., neváhejte kontaktovat kteréhokoli člena OS KUBLOVÁČEK. 
15.12.2012 se vydáme s dětmi ke krmelcům a odneseme zvířátkům, společně s myslivcem, 
nashromážděné potraviny na přilepšenou.
30.12.2012 bychom chtěli, společně s vámi, podniknout Silvestrovský špacír okolo Velízu.

Volby

V pátek dne 12.10.2012 od 14:00 do 22:00 hod. a v sobotu 13.10.2012 od 8:00 do 
14:00 hod. se ve volební místnosti v I. patře budovy Mateřské školy Kublov, č.p. 14 uskuteční volby do 
Zastupitelstva Středočeského kraje a do Senátu Parlamentu České republiky. Voliči, kteří se pro svůj 
zdravotní stav nemohou k volbám dostavit, mohou v době voleb požádat volební komisi na tel. č. 311585119 
nebo před volbami na zdejším obecním úřadě (311585102), aby jim bylo umožněno volit ve svém bydlišti. 




